
Protokollföd vid PRO Bäckbys årsmöte I mars k|.13.30 Bäckbyhusets aula.

s1.

NIötets öppnande:

s2.

Parentationl

s3.

Godkännande av ka lelse: Godkändes av rnötet.

s4.

Fastställande av dagord. Fastställdes av mötet

Ordf. [,4ona Söderlund hälsade alla vä]komna

l\,4ona läste " En odalman" av Bo Zetterlind och tände ljus för de
medlemmar som lämnat oss under året. Därefter hölls en tyst
minut.

s5.

Val av funktionärer:

a/ Ordförande:

b/ Sekreterare:

Till ordförande valdes Owen Olofsson från PRO Samorganisatlon.

Till sekreterare va des lnga-Britt Söderlund.

c/ Protokolljusterare/

rösträknare: Til justerare och rösiräknare valdes Ulla Ljndgren och Gudrun

Sahlrn6n.

s6.

Föredragning / behand ing

a/ Verksamhetsberättelse: Owen O ofsson äste rubrikerna och slutordet och lämnade sedan

frågan fri.Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till
handlingarna.

b/ Ekonomisk berättelse: Kassör Jörgen Öryd föredrog den ekonomiska berättelsen och

lämnade ordet fritt för frågor Berättelsen godkändes

s7.

Beslut om fastställande

av resultat / balansräkning:

a/ Resultats disposition: Fastställdes och godkändes av mötet.

b/ Revisorernas berättelse Gert Jonsson föredrog revisorernas berättelse som godkändes av

mötet.

s8

Beslut om ansvarsfrihet: Bes utades enligt revisorernas förs ag och godkändes

,kD'



se.

Ev. motioner:

s10.

Beslut om antal

styrelseledarnöter och

easättare:

s1 1.

VaJ avl

a/ Ordförande:

b/ Sekreterare:

c/ Ledamot:

d/ Ledamot:

e/ Ledamotl

f/ Ersättare:

g/ Tvä revisorer:

h/ Revisorerättare:

i/ Studieorganisatör:

s 12.

Övriga frågor:

lnga motioner inkomna.

7 ordinarie ledamöter och 1(en) verksam ersättare fastställdes

Till ordförande på eti år valdes Mona Söderlund (Omval )

Tl sekreterare på ett år valdes Eva Andersson ( Ornval )

Till ledamot på två år valdes Curt Lindgren. ( Omval

Till ledamot på ett år valdes Carita Jansson. ( Ornval )

Till ledarnot på två år valdes Björn Löf. ( Omval )

Till ersättare på ett år valdes Siv Norstedt. ( Omval )

Till resvisorer på ett år valdes lngemar Sandström och Ged
Jonsson. (Omval på båda.)

Till revisorersättare på ett år valdes Hary Sneil (Omval )

Till studieorganisatör på ett år va des Ulla Lindgrren (Nyval.)

På förslag från styrelsen ombads mötet rösta om huruvida

trivselträffar skall hållas varannan eller var iredje
vecka.Kostnaden för träffarna är relativt hög och svårt att få

medlemmar att hjä pa till med lordningställande av lokalen

Det fanns en del sorn gärna såg att träffarna hå s som nu

varannan vecka men efter rösträkning beslutades att träffarna

hålls var tredje vecka.

Inga-Britt Woh gemut ialade om att Möiesplatsen på Bäckby

arrangerar flera aktivjteter och har underhå lnlng i någon form

varje fredag. Ett bra komplemeni för de som är ensamma och

behöver social gemenskaP.

Owen tackade för förtroendet och tyckte dei var trevligt att komma

ut till föreningarna och iräffa med emmar' Problem att hitta

förtroende valda finns I alla föreningar idag, inte bara inom PRO'

Vi lår fortsäita kämpa, tillsammans är vj starka

Han berättade också om organisationsutredningen som llgger på

remiss hos föreningarna. lntresset har varit svalt.Förändringar kan

bli av distrikt och sarnorganisationer'Kongressen kommer att

hållas vartannat år och antaLet ombud sänks tl 153st



s 13.

Avtackningar

s14

Avslutning

Owen Olofsson, Ordförande

Han talade även om Sommarhernmet i Kvicksund och den
arbetsgrupp som planerar och bokar sommarens aktiviteter.
Öppet varje dag f.o.m. 1 junit.o.m. 30 augusti k|.10-17.
Underhållning varje söndag, grillkvällar och tematorsdagar.
Sedvanligt midsommariirande med buff6."Ta med er barn och

oarnba'1 oc^ <om Jt va'Owe^s tppmaning.

lngrid Sundsiröm, som avgår som studieorganisatör, avtackades
med blommor. Även ordförande och sekreterare för mötet
tackades med blorn rn or.

Owen tackade för visat intresse och avslutade mötet.

lnga-Britt Söderlund, sekreterare

l[t r,. 'Ju. ,.1.,' , ,. 
=

Ulla L ndgren, justerate

60 *C't.

run Sah andn, justerare


